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Program: 

1. Otvorenie, prezencia. 

2. Schválenie programu a overovateľov zápisnice. 

3. Informácie z rokovaní P-AS FCHPT STU, P-AS STU, AS STU, Vedenia FCHPT STU, Kolégia dekana 
FCHPT STU, VR FCHPT STU. 

4. Termínované uznesenia. 

5. Prerokovanie a schválenie materiálu Návrh na prodekanov FCHPT STU v Bratislave na obdobie 
2023–2027 (materiál č. 61-2023). 

6. Prerokovanie a schválenie materiálu Návrh na členov Vedeckej rady FCHPT STU v Bratislave 
(materiál č. 62-2023). 

7. Prerokovanie a schválenie materiálu Návrh na odvolanie členov Disciplinárnej komisie FCHPT 
STU a menovanie nových členov Disciplinárnej komisie FCHPT STU (materiál č. 63-2023). 

8. Prerokovanie a schválenie Dodatku č. 1 pre Ďalšie podmienky prijatia na štúdium bakalárskych 
študijných programov na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre 
ak. r. 2023/2024 zo dňa 18. 10. 2022 (materiál č. 64-2023). 

9. Prerokovanie materiálu Harmonogram štúdia na akademický rok 2023/2024 (materiál č. 65-
2023). 

10. Prerokovanie a schválenie materiálu Organizačné pokyny, Volebná komisia a Harmonogram 
volieb členov a ich náhradníkov do Akademického senátu FCHPT STU na funkčné obdobie 
2023–2027 – zamestnanecká časť AS FCHPT STU (materiál č. 66-2023). 

11. Prerokovanie a schválenie materiálu Organizačné pokyny, Volebná komisia a Harmonogram 
volieb členov a ich náhradníkov do Akademického senátu FCHPT STU na funkčné obdobie 
2023–2027 – študentská časť AS FCHPT STU (materiál č. 67-2023). 

12. Otázky na akademických funkcionárov. 

13. Rôzne. 

 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Ospravedlnení: Bc. Patrik Valábek, RNDr. Naďa Krivoňáková, PhD. 
 
Neospravedlnení: – 
 
Na začiatku zasadnutia sa prezentovalo 24 členov AS FCHPT STU. Neskôr sa pripojil ešte jeden člen 
študentskej časti a zvýšil sa počet prítomných senátorov na 25, ktorí boli prítomní počas celého 
zasadnutia. Senát bol uznášaniaschopný. 

K bodu 1: 
Zasadnutie otvoril a viedol predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš. Na začiatku privítal všetkých 
prítomných členov AS FCHPT STU, dekana prof. Gatiala a ďalších hostí. Na základe prezenčnej listiny 
skonštatoval, že senát je uznášaniaschopný.  
 
Prof. Lukeš skonštatoval, že všetci senátori sú členmi akademickej obce a že zápisnica 
z predchádzajúceho zasadnutia spolu s materiálmi sú uverejnené na webovom sídle fakulty a v AIS na 
dokumentovom serveri. Ďalej prof. Lukeš prítomných informoval, že emailom v dnešný deň obdržal 
žiadosť o odvolanie z postu senátora od Bc. Patrika Valábeka s platnosťou od 14. 02. 2023. Na 
predsedníctve prebrali túto záležitosť a zhodli sa, že toto odvolanie bude platiť až od dňa prevzatia 
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písomnej verzie žiadosti do rúk predsedu AS FCHPT STU a teda dnes bude na zasadnutí Bc. Patrik 
Valábek ospravedlnený. V tak krátkom čase by totiž nebolo možné povolať náhradníka zo študentskej 
časti. Nikto z prítomných na zasadnutí proti tomuto postupu nenamietal. 

K bodu 2: 
Za overovateľov zápisnice boli na základe rokovania P-AS FCHPT STU navrhnutí doc. Ing. Radoslav 
Paulen, PhD. a prof. Ing. Ľubomír Švorc, DrSc. Za študentskú časť akademického senátu bol navrhnutý 
Bc. Marek Kalanin. Proti tomuto návrhu neboli vznesené žiadne protinávrhy ani pripomienky a tak prof. 
Lukeš otvoril hlasovanie za navrhnutých overovateľov zápisnice. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 24 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie: za: 24     proti: 0  zdržali sa: 0 
 
K zasadnutiu sa pridal člen študentskej časti senátu Ing. Richard Nadányi. 
 
Prof. Lukeš stručne zhrnul program dnešného zasadnutia, pripomenul že so súhlasom P-AS AS FCHPT 
STU došlo k doplneniu dvoch bodov do programu. Opýtal sa prítomných, či majú nejaké pripomienky 
alebo doplňujúce otázky k predkladanému programu. Keďže neboli vznesené žiadne otázky ani 
pripomienky, prof. Lukeš otvoril hlasovanie za program zasadnutia. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 25 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie: za: 25  proti: 0  zdržali sa: 0 
 
K bodu 3: 
Prof. Lukeš na úvod informoval, že na zasadnutí AS STU bol schválený štatút STU v zmysle novely VŠ 
zákona, štatút bol zaslaný na schválenie Ministerstvu školstva, vedy, výskumu a športu SR. Je 
zverejnený aj na stránke školy. Prof. Lukeš uviedol, že v dňoch 16. 01. 2023, 31. 01. 2023 a 14. 02. 2023 
boli zasadnutia Vedenia FCHPT STU. Na nich sa preberala správa dekana za predchádzajúci rok, ktorá 
je aktuálne ešte v procese vývoja. Zaoberali sa aj spotrebou a nárastom cien za energie. Ďalej preberali 
aj projekt ACCORD, pedagogickú činnosť a financovanie doktorandského štúdia. Na záver upozornil, že 
bude treba pristúpiť k novelizácii vnútorných predpisov fakulty, bližšie informácie k tomu doplní prof. 
Gatial ku koncu zasadnutia. 
Prof. Lukeš požiadal prof. Gatiala o doplnenie informácií. Prof. Gatial poznamenal, že všetko odznelo.  
 
Diskusia 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky a tak 
predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, uzatvoril tento bod. 
 
K bodu 4: 
Prof. Lukeš otvoril bod Termínované uznesenia. 
 
Doc. Kaliňáková oznámila, že k dnešnému dňu nie sú evidované žiadne termínované uznesenia a tak 
prof. Lukeš následne uzavrel tento bod. 

K bodu 5: 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu a vyzval dekana, prof. Gatiala o predstavenie materiálu Návrh 
na prodekanov FCHPT STU v Bratislave na obdobie 2023–2027 (materiál č. 61-2023). 
 
Prof. Gatial informoval, že návrh prodekanov nasleduje jeho volebnú kampaň, chce zachovať 
kontinuitu na postoch prodekanov. Keďže im skončil mandát, v prípade ich opätovného zvolenia ich 
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prof. Gatial následne znova vymenuje do ich funkcií. Prof. Gatial na záver poznamenal, že s ich prácou 
bol za ostatné 4 roky spokojný a to je aj dôvod, prečo ich opäť navrhuje do týchto funkcií.  
Prof. Lukeš doplnil, že prof. Gatial bol predchádzajúci týždeň menovaný rektorom na dekana FCHPT 
STU, pričom členovia predsedníctva AS FCHPT STU boli prítomní na tejto udalosti. 
 
Diskusia 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky. 
 
Prof. Lukeš vyzval predsedu Volebnej komisie, doc. Paulena, na uskutočnenie tajného hlasovania. 
Doc. Paulen ozrejmil, že volebný lístok obsahuje mená štyroch kandidátov na prodekanov, ktoré boli 
zaslané senátorom v materiáli č. 61-2023. Ďalej prítomným vysvetlil postup hlasovania a upozornil, že 
volebný lístok bude neplatný, ak sa volič nevyjadrí ku každému kandidátovi. Volič má pritom možnosť 
pri každom mene hlasovať za nasledovné možnosti: „Za“, „Proti“ a „Zdržiavam sa hlasovania“. Príslušnú 
možnosť je potrebné označiť krížikom. Hlasujúci mali možnosť využiť plentu. Následne sa uskutočnilo 
tajné hlasovanie. 
Doc. Paulen po ukončení hlasovania skonštatoval, že bolo vydaných a následne zozbieraných 25 
hlasovacích lístkov, pričom všetky hlasovacie lístky boli platné. Navrhovaní získali nasledovný počet 
hlasov: 
prof. Ing. Milan Polakovič, PhD.:   za: 20  proti: 2  zdržali sa: 3 
doc. Ing. Milena Reháková, PhD.:  za: 24  proti: 0  zdržali sa: 1 
doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD.:   za: 22  proti: 1  zdržali sa: 2 
prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD.:   za: 19  proti: 1  zdržali sa: 5 
 
Prof. Lukeš poďakoval doc. Paulenovi za uskutočnenie volieb a na záver doc. Paulen skonštatoval, že 
hlasovaním boli schválení všetci kandidáti na prodekanov. 
 
Uznesenie č. 1/61-2023 
AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje Návrh na prodekanov FCHPT STU v Bratislave na obdobie 2023–
2027 (materiál č. 61-2023). 
 
K bodu 6: 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu a vyzval dekana, prof. Gatiala o predstavenie materiálu Návrh 
na členov Vedeckej rady FCHPT STU v Bratislave (materiál č. 62-2023). 
 
Prof. Gatial sa vyjadril, že v pôvodne zaslanom materiáli senátorom boli preklepy v skratkách ústavov 
pri niektorých navrhovaných členoch VR FCHPT STU, ktoré sú už v novom materiáli opravené. Aj tento 
materiál bol zaslaný senátorom. Uviedol, že je povinnosťou dekana navrhnúť a nechať schváliť členov 
VR v senáte. Prof. Gatial vysvetlil, že doteraz bola VR zložená z 33 členov, pričom 25 členov malo právo 
hlasovať (z nich 18 bolo interných členov a 7 bolo externých) a 8 členovia boli iba čestní, bez práva 
hlasovať. Teraz navrhuje členov VR tak, aby mali všetci právo hlasovať. Prof. Gatial uviedol, že ak by 
mal niekto bližšie otázky, prečo navrhuje týchto konkrétnych kandidátov, rád ich zodpovie. Ďalej prof. 
Gatial informoval, že externí členovia sú navrhovaní tak, aby boli zastúpené fakulty s ktorými FCHPT 
spolupracuje. Následne menoval všetkých externých členov, každého v skratke predstavil a ku 
každému povedal dôvod jeho návrhu. Na záver upozornil, že počty externých a interných členov vo VR 
sú nastavené tak, že keby niekto požiada o odstúpenie, aby sa zachoval predpismi daný percentuálny 
podiel interných a externých členov VR a bol dostatočný čas na vymenovanie náhradníka. 
 
Diskusia 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky. 
 
Prof. Lukeš vyzval predsedu Volebnej komisie, doc. Paulena, na uskutočnenie tajného hlasovania. 



 

4 

 

Doc. Paulen informoval senátorov, že interní členovia sú na hlasovacom lístku zoradení abecedne, 
zoznam neobsahuje meno prof. Gatiala. Zoznam ďalej pokračuje 10 menami externých členov. Opäť 
upozornil, že je potrebné vyjadriť svoj názor pri každom kandidátovi, aby bol hlasovací lístok platný. 
Volič má pritom možnosť pri každom mene hlasovať za nasledovné možnosti: „Za“, „Proti“ 
a „Zdržiavam sa hlasovania“. Príslušnú možnosť je potrebné označiť krížikom. Hlasujúci mali možnosť 
využiť plentu. Následne sa uskutočnilo tajné hlasovanie.  
Doc. Paulen po ukončení hlasovania skonštatoval, že bolo vydaných a následne zozbieraných 25 
hlasovacích lístkov, pričom všetky hlasovacie lístky boli platné. Navrhovaní kandidáti získali nasledovný 
počet hlasov: 

Interní členovia za proti zdržali sa 
prof. Ing. Pavel Alexy, PhD. 24 1 0 
prof. Ing. Igor Bodík, PhD. 24 0 1 
prof. Ing. Albert Breier, DrSc. 22 1 2 
prof. Ing. Milan Čertík, PhD.  24 0 1 
prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD. 24 0 1 
prof. Ing. Miroslav Fikar, DrSc. 24 0 1 
prof. Ing. Ján Híveš, PhD. 25 0 0 
prof. Ing. Ivan Hudec, PhD. 24 1 0 
prof. Ing. Ľudovít Jelemenský, DrSc. 25 0 0 
prof. Ing. Michal Kvasnica, PhD. 20 1 4 
doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD. 25 0 0 
prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc. 24 0 1 
prof. Ing. Viktor Milata, DrSc. 20 1 4 
prof. Ing. Ján Moncoľ, DrSc. 23 1 1 
prof. Ing. Milan Polakovič, PhD. 23 0 2 
prof. Ing. Peter Rapta, DrSc. 23 0 2 
doc. Ing. Milena Reháková, PhD. 25 0 0 
prof. Ing. Michal Rosenberg, PhD. 23 1 1 
prof. Ing. Peter Šimko, DrSc. 22 1 2 
prof. Ing. Ivan Špánik, DrSc. 18 4 3 
prof. Ing. Ľubomír Švorc, DrSc. 25 0 0 
prof. Ing. Ľubomír Valík, PhD. 22 0 3 

 
Externí členovia za proti zdržali sa 

doc. Ing. Miroslav Boča, DrSc. 

riaditeľ, Ústav anorganickej chémie SAV 

25 0 0 

prof. Dr. Ing. Karel Bouzek 
prodekan, Fakulta chemické technologie, VŠCHT Praha 

24 0 1 

prof. Ing. Roman Čermák, Ph.D. 
dekan, Fakulta technologická, Univerzita Tomáše Bati Zlín 

24 0 1 

Ing. Ján Király 
riaditeľ, Frucona Košice a.s. 

24 0 1 

prof. Ing. Norbert Lukáč, PhD. 
dekan, Fakulta biotechnológie a potravinárstva, SPU Nitra 

23 0 2 

Ing. Vladimír Mastihuba, PhD. 
zástupca riaditeľa, Chemický ústav SAV 

24 0 1 

prof. Ing. Petr Němec, Ph.D 

dekan, Fakulta chemicko-technologická, Univerzita Pardubice 

25 0 0 

prof. RNDr. Jozef Noga, DrSc. 25 0 0 
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prodekan, Prírodovedecká fakulta, UK Bratislava 

Ing. Mária Omastová, DrSc. 

Ústav polymérov SAV 

25 0 0 

prof. Ing. Michal Veselý, CSc. 
dekan, Fakulta chemická, VUT Brno 

25 0 0 

        
Prof. Lukeš poďakoval doc. Paulenovi za uskutočnenie volieb a na záver doc. Paulen skonštatoval, že 
hlasovaním boli schválení všetci navrhovaní členovia VR. 
 
Uznesenie č. 2/62-2023 
AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje Návrh na členov Vedeckej rady FCHPT STU v Bratislave (materiál 
č. 62-2023). 

K bodu 7: 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu a vyzval dekana, prof. Gatiala o predstavenie materiálu Návrh 
na odvolanie členov Disciplinárnej komisie FCHPT STU a menovanie nových členov Disciplinárnej 
komisie FCHPT STU (materiál č. 63-2023). 
 
Prof. Gatial ozrejmil, že je potrebné na začiatku funkčného obdobia dekana ustanoviť Disciplinárnu 
komisiu (DK) na najbližšie 4 roky. Počas týchto 4 rokov môže prísť ku obmene členov komisie, ako na 
strane učiteľov, tak aj na strane študentov – najčastejšie končiacich štúdium. Dôvody zániku členstva 
sú definované vo vnútornom predpise STU. Poznamenal, že na základe vnútorného predpisu STU má 
byť polovica členov DK tvorená učiteľmi a druhá polovica študentmi. V súčasnosti 4 členom DK končí 
mandát a ďalší 4 členovia majú mandát do roku 2025. Z praktických dôvodov dekan fakulty navrhuje, 
aby došlo k zjednoteniu termínov ustanovenia všetkých členov DK a to v súlade s volebným obdobím 
dekana.  
 
Diskusia 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky. 
 
Prof. Lukeš vyzval predsedu Volebnej komisie, doc. Paulena, o uskutočnenie tajného hlasovania. 
Doc. Paulen informoval, že najskôr prebehne hlasovanie za odvolanie členov DK, pričom sa odvolávajú 
4 členovia, ktorým ešte nevypršal koniec mandátu. Opäť upozornil, že je potrebné vyjadriť svoj názor 
pri každom kandidátovi, aby bol hlasovací lístok platný. Volič má pritom možnosť pri každom mene 
hlasovať za nasledovné možnosti: „Za“, „Proti“ a „Zdržiavam sa hlasovania“. Príslušnú možnosť je 
potrebné označiť krížikom. Hlasujúci mali možnosť využiť plentu. Následne sa uskutočnilo tajné 
hlasovanie.  
Doc. Paulen po ukončení hlasovania skonštatoval, že bolo vydaných a následne zozbieraných 25 
hlasovacích lístkov, pričom všetky hlasovacie lístky boli platné. Výsledky tajného hlasovania boli 
nasledovné:  
doc. Ing. Viera Jančovičová, PhD.:  Hlasovanie: za: 25  proti: 0  zdržali sa: 0 
doc. Ing. Erik Klein, PhD.:     Hlasovanie: za: 25  proti: 0  zdržali sa: 0 
Bc. Karolína Gubišová:     Hlasovanie: za: 25  proti: 0  zdržali sa: 0 
Bc. Júlia Kubalcová:      Hlasovanie: za: 24  proti: 0  zdržali sa: 1 
 
Doc. Paulen skonštatoval, že odvolanie členov DK prebehlo úspešne. Následne je potrebné uskutočniť 
hlasovanie za nových členov DK. 
Doc. Reháková upozornila na zmenu oproti pôvodne predloženému materiálu, pretože za študentskú 
časť bola pôvodne členkou DK Bc. Tímea Mészárosová. Nakoľko však onedlho ukončí štúdium, 
namiesto nej je navrhnutá nová členka DK Kristína Pecárová. 
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Doc. Paulen upozornil, že na hlasovacom lístku je zvlášť v zozname doc. Reháková, pretože je 
navrhovaná na predsedníčku DK. Zoznam ďalej pokračuje ostatnými členmi DK. Opäť upozornil, že je 
potrebné vyjadriť svoj názor pri každom kandidátovi, aby bol hlasovací lístok platný. Volič má pritom 
možnosť pri každom mene hlasovať za nasledovné možnosti: „Za“, „Proti“ a „Zdržiavam sa hlasovania“. 
Príslušnú možnosť je potrebné označiť krížikom. Hlasujúci mali možnosť využiť plentu. Následne sa 
uskutočnilo tajné hlasovanie. 
Doc. Paulen po ukončení hlasovania skonštatoval, že bolo vydaných a následne zozbieraných 25 
hlasovacích lístkov, pričom platných hlasovacích lístkov bolo 18. Výsledky tajného hlasovania boli 
nasledovné:  
 
doc. Ing. Milena Reháková, PhD. – predsedníčka DK Hlasovanie: za: 18  proti: 0  zdržali sa: 0 
doc. Ing. Lucia Bírošová, PhD.        Hlasovanie: za: 18  proti: 0  zdržali sa: 0 
doc. Ing. Viera Jančovičová, PhD.       Hlasovanie: za: 17  proti: 0  zdržali sa: 1 
doc. Ing. Erik Klein, PhD.          Hlasovanie: za: 18  proti: 0  zdržali sa: 0 
Bc. Karolína Gubišová           Hlasovanie: za: 18  proti: 0  zdržali sa: 0 
Bc. Júlia Kubalcová            Hlasovanie: za: 17  proti: 0  zdržali sa: 1 
Bc. Lucia Mencáková           Hlasovanie: za: 17  proti: 0  zdržali sa: 1 
Kristína Pecárová            Hlasovanie: za: 17  proti: 0  zdržali sa: 1 
 
Prof. Lukeš poďakoval doc. Paulenovi za uskutočnenie volieb a na záver doc. Paulen skonštatoval, že 
senátom boli schválení všetci navrhovaní kandidáti na členov DK. 
 
Uznesenie č. 3/63-2023 
AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje Návrh na odvolanie členov Disciplinárnej komisie FCHPT STU 
a menovanie nových členov Disciplinárnej komisie FCHPT STU (materiál č. 63-2023). 

K bodu 8: 
Prof. Lukeš otvoril nasledovný bod programu a vyzval dekana, prof. Gatiala o predstavenie Dodatku 
č. 1 pre Ďalšie podmienky prijatia na štúdium bakalárskych študijných programov na Fakulte chemickej 
a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre ak. r. 2023/2024 zo dňa 18. 10. 2022 (materiál č. 64-
2023). 
 
Prof. Gatial pripomenul, že na októbrovom zasadnutí AS FCHPT STU (18. 10. 2023) sa schvaľoval 
základný dokument, v ktorom oproti minulosti boli vložené body týkajúce sa prijímacej skúšky zo 
slovenského jazyka (SJ) pre zahraničných študentov. Prof. Gatial vysvetlil dôvod vzniku predkladaného 
dodatku: na zasadnutí prijímacej komisie už musí byť známy výsledok z tejto skúšky, aby komisia 
vyjadrila rozhodnutie o prijatí/podmienečnom prijatí/neprijatí na štúdium. Podmienečné prijatie je 
možné len z dôvodu nevykonania maturitnej skúšky. Vzhľadom na túto skutočnosť bolo potrebné 
upraviť znenie niektorých bodov, resp. zrušiť body, ktorými bolo postačujúce vykonať prijímaciu 
skúšku, resp. predložiť certifikát o znalosti SJ najneskôr do zápisu. Upozornil, že sa hlasuje iba za 
dodatok. 
Prof. Gatial vyzval doc. Rehákovú aby doplnila bližšie informácie. Doc. Reháková informovala, že na 
úrovni STU je už vypracovaný spoločný predpis na akademický rok 2024/2025, kde je presne 
naformulovaná potreba ovládania SJ na úrovni B1. Predpis na ak. rok 2023/2024 je preto iba 
prechodný. Upozornila, že pre nasledujúci ak. rok študenti hlásiaci sa na konverzné štúdium 
nepotrebujú toto potvrdenie, vyžaduje sa iba pre trojročné štúdium Bc. programov. Od ak. roka 
2024/2025 bude toto potvrdenie alebo vykonanie prijímacej skúšky vyžadované aj od študentov 
nastupujúcich do konverzných študijných programov. Na záver informovala, že zasadnutie prijímacej 
komisie bolo presunuté na koniec mája, aby sa stihli skompletizovať výsledky prijímacej skúšky zo SJ. 
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Prof. Lukeš poďakoval doc. Rehákovej za predstavenie materiálu. Zároveň požiadal doc. Dvoranovú 
o vyjadrenie sa k materiálu za Pedagogickú komisiu. Doc. Dvoranová povedala, že materiál bol 
elektronicky prerokovaný Pedagogickou komisiou a navrhujú prijať materiál bez pripomienok. 
 
Diskusia 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. 
 
Prof. Gatial poznamenal, že bol na VR v Českej republike a tam prebehla podobná diskusia. Tam však 
skúšajú na prijímacom pohovore nielen český jazyk, ale aj technickú češtinu. 
 
K tomuto bodu neboli žiadne ďalšie pripomienky ani otázky a tak predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, 
uzavrel diskusiu. Následne formuloval uznesenie a uskutočnilo sa hlasovanie. 
 
Uznesenie č. 4/64-2023 
AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje Dodatok č. 1 pre Ďalšie podmienky prijatia na štúdium 
bakalárskych študijných programov na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave 
pre ak. r. 2023/2024 zo dňa 18. 10. 2022 (materiál č. 64-2023). 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 25 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie: za: 25  proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 9: 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu a vyzval dekana, prof. Gatiala o predstavenie materiálu 
Harmonogram štúdia na akademický rok 2023/2024 (materiál č. 65-2023). Prof. Lukeš uviedol, že tento 
materiál je len informatívny a senát ho iba prerokuje.  
 
Prof. Gatial vyzval doc. Rehákovú o predstavenie materiálu. Doc. Reháková vysvetlila, že nasledovný 
materiál nadväzuje na oficiálny harmonogram STU a obsahuje dôležité termíny pre ak. rok 2023/2024. 
Upozornila, že v materiáli zaslanom senátorom je preklep v termíne štátnych skúšok pre inžinierske 
štúdium. Je tam uvedený týždeň 27. 05. 2024 – 31. 05. 2024, pričom 31. 05. 2024 je piatok a v piatky 
sa už nekonajú inžinierske štátne skúšky. Tento termín bude upravený na 27. 05. 2024 – 30. 05. 2024. 
 
Prof. Lukeš poďakoval doc. Rehákovej za predstavenie materiálu. Prof. Lukeš požiadal doc. Dvoranovú 
o vyjadrenie sa k materiálu za Pedagogickú komisiu. Doc. Dvoranová povedala, že materiál bol 
elektronicky prerokovaný Pedagogickou komisiou bez pripomienok. 
 
Diskusia 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne pripomienky ani otázky a tak 
predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, uzavrel diskusiu a formuloval uznesenie.  
 
Uznesenie č. 5/65-2023 
AS FCHPT STU prerokoval materiál Harmonogram štúdia na akademický rok 2023/2024 (materiál č. 65-
2023). 

K bodu 10: 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu a informoval, že AS STU vydal podklady s organizačnými 
pokynmi ku voľbám členov a ich náhradníkov do senátov jednotlivých fakúlt a je na nich, aby sa tieto 
voľby zrealizovali. Materiál predkladaný v tomto bode obsahuje harmonogram volieb a navrhovanú 
Volebnú komisiu, pričom harmonogram v materiáli odráža harmonogram daný AS STU. Ďalej prof. 
Lukeš uviedol, že súčasťou materiálu je aj šablóna návrhu kandidáta, forma hlasovacieho lístka 
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a šablóna výsledného protokolu z volieb. Na predsedníctve prispôsobili materiál pre FCHPT a pridali do 
návrhu priestor na email pre navrhovateľa a navrhovaného kandidáta. Prof. Lukeš vyzval doc. 
Kaliňákovú o predstavenie materiálu Organizačné pokyny, Volebná komisia a Harmonogram volieb 
členov a ich náhradníkov do Akademického senátu FCHPT STU na funkčné obdobie 2023–2027 – 
zamestnanecká časť AS FCHPT STU (materiál č. 66-2023). 
 
Doc. Kaliňáková uviedla, že na základe dohody bude namiesto Ing. Michala Kaliňáka, PhD. vo Volebnej 
komisii doc. Ing. Jozef Švorec, PhD. a náhradníčkou bude doc. Ing. Lucia Bírošová, PhD. 
Prof. Lukeš navrhol, aby sa voľby odohrali v daných termínoch štandardne v čase 11:00–13:00. Nikto 
nevzniesol námietku. 
 
Diskusia 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne pripomienky ani otázky a tak 
predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, uzavrel diskusiu a formuloval uznesenie.  
 
Uznesenie č. 6/66-2023 
AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje materiál Organizačné pokyny, Volebná komisia a Harmonogram 
volieb členov a ich náhradníkov do Akademického senátu FCHPT STU na funkčné obdobie 2023–2027 – 
zamestnanecká časť AS FCHPT STU (materiál č. 66-2023).  
 
Hlasovania sa zúčastnilo 25 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie: za: 25  proti: 0  zdržali sa: 0 
 
Volebná komisia pre voľby do zamestnaneckej časti AS FCHPT STU sa zhodla, že predsedom Volebnej 
komisie bude Ing. Michal Horňáček, PhD. 

K bodu 11: 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu a poznamenal, že nasledovný predkladaný materiál kopíruje 
predchádzajúci, týka sa však študentskej časti AS FCHPT STU. Prof. Lukeš vyzval Bc. Kubalcovú 
o predstavenie materiálu Organizačné pokyny, Volebná komisia a Harmonogram volieb členov a ich 
náhradníkov do Akademického senátu FCHPT STU na funkčné obdobie 2023–2027 – študentská časť AS 
FCHPT STU (materiál č. 67-2023).  
 
Bc. Kubalcová uviedla, že na základe žiadosti o zrušenie mandátu Bc. Patrika Valábeka bude vo 
Volebnej komisii namiesto neho Ing. Richard Nadányi a náhradníčkou bude Bc. Lucia Mencáková.  
Prof. Lukeš sa opýtal, či bude pre tieto voľby taktiež vyhovovať čas 11:00–13:00 v daných termínoch. 
Študentská časť AS FCHPT STU súhlasila. 
 
Diskusia 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu.  
 
Bc. Marek Kalanin upozornil na preklep pri jeho mene v zozname členov Volebnej komisie. 
Prof. Lukeš povedal, že sa to upraví. 
 
K tomuto bodu neboli žiadne ďalšie pripomienky ani otázky a tak predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, 
uzavrel diskusiu a formuloval uznesenie.  
 
Uznesenie č. 7/67-2023 
AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje materiál Organizačné pokyny, Volebná komisia a Harmonogram 
volieb členov a ich náhradníkov do Akademického senátu FCHPT STU na funkčné obdobie 2023–2027 – 
študentská časť AS FCHPT STU (materiál č. 67-2023).  
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Hlasovania sa zúčastnilo 25 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie: za: 25  proti: 0  zdržali sa: 0 
 
Volebná komisia pre voľby do študentskej časti AS FCHPT STU sa zhodla, že predsedníčkou Volebnej 
komisie bude Bc. Júlia Kubalcová. 

K bodu 12: 
Prof. Lukeš otvoril bod „Otázky na akademických funkcionárov“. 
 
Prof. Gatial informoval, že na Vedení FCHPT STU sa začali zaoberať prípravou vnútorných predpisov. 
Doterajšie predpisy strácajú platnosť 31. 08. 2023, preto je potrebné mať schválené nové vnútorné 
predpisy do tohto dátumu. Predpripravený je aj štatút fakúlt, do ktorého je však potrebné doplniť bod 
aby fakulta mohla vydávať organizačné poriadky ústavov a oddelení. 
Prof. Lukeš dodal, že k tejto téme zvolá stretnutie P-AS FCHPT STU, aby sa rozbehli prípravy týchto 
materiálov. 
 
Ing. Kaliňák, PhD. sa opýtal na projekt ACCORD. 
Doc. Lakatoš odpovedal, že v piatok 10. 02. 2023 bol podpísaný dodatok č. 3 a dňa 13. 02. 2023 dodatok 
č. 4, ktoré nadobudli účinnosť dnešným dňom, t. j. 14. 02. 2023. Ešte bude podpísaný dodatok č. 5. 
Doc. Lakatoš ozrejmil, že každý dodatok sa týka financií, ktoré dostane firma aby dokončila prestavbu 
SB. Celá SB by sa teda mala prerobiť. Práce by pritom mali začať od pondelka 20. 02. 2023. 
V harmonograme od firmy je uvedené, že časť A by mala byť postupne dokončená ku dňu 15. 03. 2023. 
Celkové ukončenie prestavby SB je v dodatkoch uvedené na 30. 11. 2023. 
Ing. Kaliňák, PhD. sa opýtal, kedy budú bývať kontrolné dni. 
Doc. Lakatoš odpovedal že vo štvrtky, tak ako boli aj predtým. 
Doc. Bírošová sa opýtala, kedy budú môcť sťahovať veci do prerobenej časti A. 
Doc. Lakatoš odpovedal, že pravdepodobne od polovice marca, bude sa sťahovať postupne. 
Doc. Bírošová sa opýtala, či budú funkčné oba výťahy. 
Doc. Lakatoš odpovedal, že akonáhle sa začne sťahovanie, tak sa otvorí vchod do SB od Kollárovho 
námestia a mali by fungovať oba výťahy. 
Doc. Kaliňáková sa opýtala, kedy sa bude v časti B odpájať voda a elektrika. 
Doc. Lakatoš odpovedal, že sa budú odpájať až po vysťahovaní časti B. 
Doc. Dvoranová sa opýtala, kedy sa budú sťahovať zvyšné poschodia. 
Doc. Lakatoš odpovedal, že postupne, v priebehu marca a apríla. 
Prof. Čertík poznamenal, že sťahovanie v priebehu semestra bude mať výrazný vplyv na kvalitu 
bakalárskych prác a na výučbu laboratórnych cvičení. 
Prof. Gatial na záver k tejto diskusii doplnil, že harmonogram firmy hovorí, že sťahovanie bude 
prebiehať od 15. 03. 2023 do konca apríla. Reálne si však myslí, že najspodnejšie poschodia sa budú 
sťahovať aj neskôr, do konca mája. Uviedol, že na dokončenie prerábky SB sa vybavila pôžička 
z rektorátu na 1,4 milióna eur so splatnosťou 10 rokov. 
 
Prof. Gatial informoval prítomných, že bol odvolaný kvestor a aktuálne ho zastupuje Ing. Oľga 
Matúšková. Spolu s prorektorom doc. Ing. Mikulášom Bitterom, PhD. pripravujú rozpočet STU. Prof. 
Gatial doplnil, že 22. 02. 2023 bude Kolégium rektora a tam sa bude preberať rozpis dotácií, ktoré by 
mali byť na rovnakej úrovni ako minulý rok. 
 
K tomuto bodu už neboli žiadne ďalšie otázky a tak prof. Lukeš uzatvoril tento bod. 
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K bodu 13: 
Prof. Lukeš otvoril bod „Rôzne“. 
 
K tomuto bodu nemal nikto z prítomných pripomienky ani otázky a tak prof. Lukeš poprial novému 
vedeniu, VR a DK veľa síl. Upozornil, že ohlasované marcové zasadnutie AS FCHPT STU sa 
pravdepodobne nebude konať a najbližšie sa AS FCHPT STU stretne až 25. 04. 2023. Povedal však, že 
včas informuje senátorov emailom.  
 
Prof. Lukeš na záver zasadnutia poďakoval prítomným členom AS FCHPT STU, členom vedenia FCHPT 
STU a hosťom za účasť, za preštudovanie a prerokovanie materiálov a ukončil zasadnutie. 

V Bratislave 14. februára 2023 

Overili: 
 
 
 
 
 
 
 
Bc. Marek Kalanin    doc. Ing. Radoslav Paulen, PhD.    prof. Ing. Ľubomír Švorc, DrSc. 
 
 
 
 
 
 
 
 
                     prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc. 
                          predseda AS FCHPT STU 
 
 
 
 
Príloha č.1: Prezenčná listina zo zasadnutia AS FCHPT STU zo dňa 14.02.2023 


